



orig

## **IBK Ledarmöte.**

19 oktober 2017 18:30 – 19:30 Hornugglan.

Deltagare: Tony, Mona, Kathis, Klas, Henrik, Tobbe J, Anna, Håkan, Jacob, Andreas, Camilla, Petra, Ann, Niklas, Jocke,

### **1. Mötets öppnande.**

Till protokolljusterare valdes Håkan Sundin och Tony Lindström.

### **2. Föregående protokoll**

-

### **3. Info från styrelsen.**

Multiarenan, färdig vid IP. Belysning oklart. Slutbesiktning och fakturabetalningar kvarstår. Vore kul med en gemensam invigning med ÖSK till våren.

Föreningstimmen med kommunen-Klas, Tony och Jacob var där. Samtal om halltider och hyror. Kommer bli ungefär lika till nästa säsong, de ska se över fördelningsprinciperna.

Saknas ansvariga för uppdragen som ungdomsansvarig, domaransvarig och utvecklingsgrupp. Vill man veta vad det innebär, se dokument på laget.se, klubbsidan.

Medlemsavgifter – Några lag är klara. Håkan behöver få info om familjemedlemskap, maila till honom. [hsundin@telia.com](mailto:hsundin@telia.com) Det går bra att även vara stödmedlem även om man inte själv spelar innebandy. Kathis lägger ut info om majblomman, och ansökningsblankett till Östhammar. Läs mer på <http://www.majblomman.se/Sok-bidrag/Lokalforeningar/%C3%B6sthammar/%C3%B6sthammar/>

Info från Uibf, Trygg idrott konceptet-matchvärdar. Mer info kommer om roll ups mm.

Bra om alla vuxna kan påminna sargvakterna att ha fokus på spelet under A-lagets matcher, så man inte utsätter sig för en risk vid sidan av sargen.

### **4. Lag/Träningar och matcher/halltider.**

Frågan om U eller B lag har lyfts. Mötet enades om att ett separat möte för denna diskussion. Niklas M kallar ihop berörda.

Närvaroregistrering via App., ska göras vid alla aktiviteter där det är ungdomar upp till 25 år som är med. Träningar, matcher, möten mm. Jocke informerar A och U lag.

Behöver lagen utbildning i sekretariatet, hör av er till Susanne och Tommy som gärna hjälper till.

### **5. Ekonomi: försäljningar/sponsorer.**

Blankett till lagen att fylla i så blir det enklare med lagbudgetar och lagkonton, Kathis lägger ut den på laget.se/klubbsidan.

Försäljning – Delikatesskorv mm, svensk denna gång. Lathundar och info från Jacob Wiberg som är kontaktperson. Ladda ner appen från svenskidrottssupport. 1 kund=1beställning. Säljaren skriver sitt telefonnummer på beställningen.

Gruppkod (längst ner i appen): osthannaribk. Hör av er till Jacob om något är oklart.

Inget krav på att lagen ska sälja något, men alla behöver hjälpa till för att få ihop kostnaderna som lagen har. (Hyror, domare, målvaktsställ etc.).

Målvaktsställ/Matchställ behöver uppdateras, hör av er till Jocke.

Klas redovisade kvartalsrapporten som ännu så länge går enligt planerad budget.

## 6. Utbildningar/Verksamhetsutveckling.

Anmäl er själva till utbildningen ni som ännu inte har gjort det. Frågor ställs till Johan Lundholm.

[www.innebandy.se/Uppland/Utbildning/tranarkurser](http://www.innebandy.se/Uppland/Utbildning/tranarkurser).

**Certifierad förening** –Efter detta möte kommer Uibf hit för att prata om det som restar. Det som är kvar är Ledaridé, utbildning för alla tränare, samt uppvisande av utdrag ur belastningsregistret hos Polisen.

VIKTIGT att ni som ännu inte har visat upp något utdrag gör det nu! Annars får styrelsen ta beslut om åtgärder.

## 7. Laget runt.

Inget.

## 8. Övrigt.

Matchen Sirius Örebro i december-just nu är 112 st anmälda. Tony kollar om buss till självkostnadspris går att ordna.

### **Punkter för uppföljning från dagens möte.**

Fråga	Ansvarig	När/Klart
Föräldramöten för lagen- + styrelseinfo	Lagen + styrelsen	Hösten/våren
Alla lag behöver lägga in/eller ta bort sina spelare med uppgifter på laget.se så fakturorna kan gå ut.	Alla lag. VIKTIGT!	
Registerkontroll av alla ledare som har kontakt med barn/ungdomar upp till 16 år i klubben.	Alla. Visa upp för Klas eller Kathis.	14 november!

**Nästa möte blir torsdag den 23 november kl 18:30 i Hornugglan.**

Ordförande Klas avslutade mötet.

Vid protokollet

  
Kathis Ekström

Justeras:

  
Håkan Sundin

Tony Lindström